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Vragen CDA aan college over Tihange 
 
Aanwezig 
Voorzitter: de heer Bastiaens 
College: burgemeester Hoes 
Griffie:  de heer Cobben 
 
Mevrouw Heijnen en mevrouw van de Wouw en de heren Van Lune, Passenier, Barendse, Hoen en 
Janssen. 
 

De voorzitter heet iedereen om 17.45 uur welkom. Het CDA heeft vragen gesteld die de aard 
hebben van artikel 48-vragen. Dat is eigenlijk niet de bedoeling. Het college is wellicht niet in de 
gelegenheid om de vragen te beantwoorden. 
 
CDA de heer Janssen legt uit dat de vragen betrekking hebben op de actuele ontwikkelingen in 
België. Zo is er onrust over het grote aantal scheurtjes en de aard van de scheurtjes in de reactor, 
terwijl er toch sprake is van een opstart van de kernreactor. Naast België moeten ook de 
omliggende landen als Nederland, Frankrijk, Luxemburg en Duitsland hierbij betrokken worden. 
 
Burgemeester Hoes deelt mee dat hij bij deze problematiek geen formele beslissingsbevoegdheid 
heeft. Het is een verantwoordelijkheid van de Veiligheidsregio. Daarom zijn de vragen ook 
doorgestuurd naar deze instantie. 
De burgemeester meldt dat de Belgische overheid de Veiligheidsregio niet heeft geïnformeerd. De 
Veiligheidsregio heeft daarom contact opgenomen met de Federatie voor nucleaire zaken in België. 
Die heeft echter geen bevredigende reactie gegeven. 
De burgemeester legt uit dat de contacten formeel via de ministeries van de verschillende landen 
verlopen, ook bij calamiteiten. Hij zegt toe bij de Belgische overheid en de organisatie in Tihange de 
heersende zorgen in Zuid-Limburg te benadrukken. Hij zal vragen om naast de gebruikelijke 
kanalen via de ministeries ook de omliggende regio’s – eventueel informeel – te informeren. 
 
CDA de heer Janssen vraagt meer informatie over de scheuren (aantal en grootte) in de reactor. 
 
Burgemeester Hoes heeft die informatie niet. Hij zegt toe daar onderzoek naar te doen. Ook hij 
vindt dat de reactor geen problemen mag kennen. Hij deelt de zorgen van het CDA. 
 
De voorzitter deelt mee dat op 15 maart 2015 een protestmars bij Tihange is georganiseerd. 
 
GroenLinks (de heer Passenier) stelt voor dat de burgemeester zowel in Den Haag als in Brussel 
druk uitoefent om de omliggende regio’s adequaat te informeren. 
 
Burgemeester Hoes vindt ook dat de omliggende gemeenten op de hoogte moeten worden 
gehouden van de ontwikkelingen. Hij benadrukt dat het betreffende veiligheidsrisico een actief 
aandachtspunt is van de Veiligheidsregio. 
 
De heer Passenier merkt op dat de berichtgeving in de krant over het verstrekken van jodiumpillen 
ook niet bepaald bijdraagt aan het veiligheidsgevoel. 
 
De voorzitter sluit de bespreking van dit onderwerp af. 
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Vragen CDA aan college over Muziekgieterij 
 
Aanwezig 
Voorzitter: de heer Bastiaens 
College: burgemeester Hoes 
Griffie:  de heer Cobben 
 
Mevrouw Heijnen en mevrouw van de Wouw en de heren Van Lune, Passenier, Barendse, Hoen en 
Janssen. 
 

De voorzitter s teleurgesteld dat wethouder Damsma niet aanwezig is voor een reactie. 
 
Burgemeester Hoes deelt mee dat al een start is gemaakt met de schriftelijke beantwoording van 
de vragen. De antwoorden zullen zo snel mogelijk worden verspreid. Eerder heeft het college de 
conclusie getrokken dat de aanwezigheid van wethouder Damsma niet nodig zou zijn, ook omdat er 
meerdere beleidsterreinen bij deze problematiek betrokken zijn. 
 
De voorzitter vraagt de burgemeester om de raad daar in de toekomst van op de hoogte te stellen. 
 
CDA (mevrouw Heijnen) vindt het teleurstellend te horen dat de wethouder het niet nodig acht om 
de vragen in dit overleg te beantwoorden en stelt voor om dit in het presidium te bespreken. 
 
Burgemeester Hoes herhaalt dat de gestelde vragen omvangrijk en moeilijk snel te beantwoorden 
zijn. 
 
De voorzitter beaamt dat het gaat om omvangrijke artikel 48-vragen, stelt voor om daar in het 
presidium nog eens over te spreken en sluit vervolgens het overleg. 




